
KS Poljane
Javna razprava - Javna razprava o četrtem samopri-
spevku za varstvo in izboljšanje okolja je bila v KS
Poljane 18. septembra. O razpravi poročamo v gradivu o
samoprispevku.

* * *
Tudi aktlv komunistov O IV. samoprispevku - Partij-

ski aktiv ZKS terenske organizacije ZKS »Tone Tomšič«
je imel sestanek 15. septembra. Na dnevnem redu je bila
med drugim akcija za IV. samoprispevek v Ljubljani ter

idejnopolitično vprašanje varovajija družbene lastnine.
• * •

Vprašanja zahtevajo odgovore - Terenski odbor SZDL Tone
Tomšič je operativnemu odboru za IV. samoprispevek pri KK SZDL
Poljane posredoval vprašanja krajanov, na katera zahtevajo kon-
kretne odgovore. Našlejmo nekatera od vprašanj: krajani želijo boljši
in konkretnejši prlkaz dosedanjih samoprispevkov, saj so po njiho-
vem mnenju dosedanja poročila premedla. Prav tako jih zanima,
kako bo komunala v prihodnje bolje uredila odvoz smeti ter kakšna
sredstva so bila doslej zbrana s prispevki za zemljišča in v kakšne
namene so bila uporabljena. Znano je, da je bil zavrnjen predlog, po
katerem bi upokojenci plačevali samo en odstotek, vendar javno to
ni bilo objavljeno. Krajani želijo zvedeti koliko je doslej stala obnova
Gradu, koliko bo še stala in kdaj bodo obnovitvena dela končana.
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